GENERAL INFORMATION
基本信息
窗体顶端
Name of the IPA, OIA or IPA/OIA association投资促进机构、对外投资机构或投资促进机构、对外投资机构协会名称

*Country or region国别/地区

*Postal address邮政地址

*Contact person联系人
Name and title姓名和职务
Email电子邮件
Telephone number电话号码
[bookmark: _GoBack]*Website网站

窗体底端



Please describe a successful foreign direct investment project in key SDG sectors. Ensure that the description includes the following four elements and does not exceed 250 words per element (or 1,000 words total):
请描述成功实施的可持续发展关键领域的一个外国直接投资项目，并保证描述涵盖以下四方面的内容。具体每项文字不超过250个单词（或总体不超过1000个单词）。
窗体顶端
Project quality and SDG impact
项目质量和可持续发展的影响
*1. Overview of the project, including its status and figures (if available) on the investment volume (domestic and foreign), direct and indirect jobs created, investors, and financial arrangements.
项目概述，包括项目的状况、投资金额（国内资本和外国资本）的有关数据（如果可采用）、产生的直接和间接就业人数，投资方构成和财务安排。

*2. Contribution of the project to the realization of the SDGs (preferably with reference to specific Goals) and monitoring or evaluation schemes or processes put in place to ensure desirable economic, social, and environmental impact.
该外国投资项目对实现可持续发展目标的作用（最好能针对可持续发展的具体目标）和为确保对经济、社会和环境产生预期影响而启用的监控评估系统和流程。


Role of the organization
机构发挥的作用
*3. The role that your organization played in attracting or facilitating the project, including any assistance in identifying potential financial sources.
所在机构在吸引或促进该外国投资项目过程中所扮演的角色，包括协助确定潜在资金来源等。

*4. Innovative approaches, including in the identification or development of any partnerships or in the promotion or facilitation of the project.
创新性投资促进路径和方式，包括在建设和发展合作伙伴关系或为该外国投资项目提供便利化促进服务方面的创新实践。



(Optional) multimedia
多媒体内容（可选择提供）

Entries will be primarily evaluated based on the written project description with the responses to the four elements. However, organizations are welcome to complement their written submission with up to three photos, a link to a video, and a link to a website.
本次参选主要以上述四个方面的书面回应和描述为准进行评定。但是，也同时欢迎参选机构提供不超过三张照片、一个视频链接和一个网站链接作为书面材料的补充一并提交参选。

(Optional) photos
（可选择提供）照片
Photo 1
Photo 2
Photo 3
 (Optional) link to a video
（可选择提供）视频链接

(Optional) link to a website
（可选择提供）视频链接

Thank you!
感谢参与！
窗体底端

窗体底端
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